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Protokół Nr V/2024 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 14:28 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru V/40/2024  do V/55/2024. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 21 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Marek Gołębiewski. 

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Porządek obrad, jaki otrzymali Radni: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu zgłaszania wniosku do uprawnionych 

podmiotów przez Młodzieżową Radę Miasta Ostróda o podjęcie inicjatywy 

uchwałodawczej.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum w Ostródzie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

ustalenia regulaminu głosowania oraz udzielenia upoważnia.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji  komunalnych oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej 

zieloną transformację miast z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Ostróda Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Tyrowie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – Dziennym Domu „Senior+”  

w Ostródzie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  

w Ostródzie.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ostródy w obrębie osiedli: Drwęckiego i Mrongowiusza  

(przy ul. Świerkowej). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostróda dla terenu przy ul. Tadeusza Kościuszki 

22 i 22A.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w obrębie 10 m. Ostróda przy ul. Grunwaldzkiej, oznaczonej w ewidencji gruntów nr działki 

196/31. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w obrębie 7 m. Ostróda przy ul. Hanki Ordonówny. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów nr działki 70/31, położonej w obrębie 4 m. Ostróda  

przy ul. Gustawa Gizewiusza, na rzecz użytkownika wieczystego.  

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Interpelacje i zapytania. 

24. Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

7. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu zgłaszania wniosku do uprawnionych 

podmiotów przez Młodzieżową Radę Miasta Ostróda o podjęcie inicjatywy 

uchwałodawczej.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum w Ostródzie. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

ustalenia regulaminu głosowania oraz udzielenia upoważnia.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji  komunalnych oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej 

zieloną transformację miast z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Ostróda Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Tyrowie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – Dziennym Domu „Senior+”  

w Ostródzie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  

w Ostródzie.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ostródy w obrębie osiedli: Drwęckiego i Mrongowiusza  

(przy ul. Świerkowej). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostróda dla terenu przy ul. Tadeusza Kościuszki 

22 i 22A.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w obrębie 10 m. Ostróda przy ul. Grunwaldzkiej, oznaczonej w ewidencji gruntów nr działki 

196/31. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w obrębie 7 m. Ostróda przy ul. Hanki Ordonówny. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów nr działki 70/31, położonej w obrębie 4 m. Ostróda  

przy ul. Gustawa Gizewiusza, na rzecz użytkownika wieczystego.  

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Interpelacje i zapytania. 

25. Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej. 

Radny Grzegorz Wróbel, zaproponował o wniesienie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Bojarowski, zgłosił wniosek formalny  

o nieodczytywanie podstaw prawnych i nieodczytywanie treści projektów uchwał  

przy głosowaniach.   

 

Głosowanie nad wnioskiem Radnego Grzegorza Wróbla: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 
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Obecnych na sali -  21 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

Punkt wprowadzony zostanie, jako  punkt 7 porządku obrad. 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie podstaw prawnych: 

 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z  IV sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołu. 

Głosowanie nad protokołem: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie ze swojej działalności. 
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Radny Czesław Najmowicz, odniósł się do pozyskanych środków przez  

Posła Zbigniewa Babalskiego.  

Radna Anna Monist, odniosła się do Dni Ostródy i wystąpieniu OROPu. 

Radny Leszek Potorski, zapytał o spotkanie w sprawie cmentarza, spotkanie w sprawie 

kamperowiska, spotkanie ze Stowarzyszeniem „Kociarnia”, podpisanie porozumienia z OSW.  

Radny Ryszard Kowalski, zaproponował, aby sprawozdanie Burmistrza było przekazywane 

tydzień przed terminem sesji, razem z innymi materiałami.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Bojarowski, zapytał o gospodarkę komunalną: 

ewidencję budynków.  

Skarbnik Miasta  Wioletta Palmowska, wynika to z wpływów na ochronę środowiska, takie 

sprawozdanie przekazujemy wskazując na co te środki wydaliśmy.  

Radny Sebastian Radzimiński, sprawozdanie chcielibyśmy otrzymywać wcześniej. Komisje 

powinny być transmitowane na żywo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, o tym czy komisja jest nagrywana decydują 

Przewodniczący Komisji. To są ich kompetencje.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, wiele się dzieje. Prowadzimy nieustanne rozmowy 

z KOWRem. Dodatkowo sprawdzamy czy teren w Morlinach nadaje się pod budowę 

cmentarza. 

Ad. 6 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły  

do Biura Obsługi Rady.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, poinformował o przeprowadzonych 

wyborach do Rady Osiedla Drwęckiego. Podziękowano Zespołowi za przygotowanie.  

12 września 2024 r. Miasto Ostróda wybiera się do miasta partnerskiego Osterode am Harz.  

Radny Sebastian Radzimiński, poprosił, aby w skład Zespołu wchodził przedstawiciel 

młodzieży, uczniowie ostródzkich szkół. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

 

Radny Leszek Potorski, odniósł się do projektu o uchwale w sprawie konsultacji społecznych.  

Radny Stanisław Orzechowski, odniósł się do procedury przeprowadzania konsultacji 

społecznych.  
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Głosowanie nad uchwałą:  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr V/40/2024 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych została podjęta. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu zgłaszania wniosku do uprawnionych 

podmiotów przez Młodzieżową Radę Miasta Ostróda o podjęcie inicjatywy 

uchwałodawczej.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/41/2024 w sprawie określenia trybu zgłaszania wniosku do uprawnionych 

podmiotów przez Młodzieżową Radę Miasta Ostróda o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej 

została podjęta. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum w Ostródzie. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/42/2024 w sprawie powołania Rady Muzeum w Ostródzie została podjęta. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

ustalenia regulaminu głosowania oraz udzielenia upoważnia.  

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał kto wchodzi w skład zespołu. 



7 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, Przewodnicząca Radna Anna Monist, 

Zastępca – Dorota Szczurowska, Członkowie: Radna Beata Horodyłowska, Radny Arkadiusz 

Łopatowski, Andrzej Bartnicki – Komendant Straży Miejskiej, Marek Olszewski – 

przedstawiciel Policji.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/43/2024 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

ustalenia regulaminu głosowania oraz udzielenia upoważnia została podjęta. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

Głosowanie nad autopoprawką Pani Skarbnik: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Autopoprawka została przegłosowana. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr V/44/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035 została podjęta. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  
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Brak dyskusji w tym punkcie. 

- „Za” - 18 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” 2 Radnych. 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr V/45/2024 w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024 została 

podjęta. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, obligacje planowane były w tamtej kadencji,  

w tym roku okazało się, że nie musimy brać całej planowanej kwoty w formie kredytu.  

Radny Stanisław Orzechowski, będę głosował „przeciw” tej uchwale, natomiast w uchwale  

o pożyczce BGK będę „za”.  

Radny Ryszard Kowalski, powstrzymanie się od wzięcia obligacji powoduje wstrzymanie wielu 

inwestycji. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, to są środki wykorzystane na inwestycje, 

zaplanowane w zeszłym roku.  

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, odniosła się do obligacji. Zostały one już zaplanowane 

w budżecie.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, odniósł się do poprzedniej kadencji i propozycji 

Zbigniewa Michalaka o wzięciu obligacji w dużo wyższej kwocie. Czy mamy już jakieś 

informacje rządowe nt. dotacji i środków dla samorządów od stycznia 2025 r.  

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, udzieliła odpowiedzi. Na tą chwilę nie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” – 1 Radny 

- „Wstrzymało się” – 1 Radny 

Obecnych na sali –  21 Radnych 

Uchwała Nr V/46/2024 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu została podjęta. 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej 

zieloną transformację miast z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 1 Radny. 

Obecnych na sali – 21 Radnych 

Uchwała Nr V/47/2024 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej zieloną 

transformację miast z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie została podjęta. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Ostróda Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Tyrowie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską 

Ostróda.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 4 Radnych 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/48/2024 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Ostróda Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Tyrowie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda 

została podjęta. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – Dziennym Domu „Senior+”  

w Ostródzie. 

Radny Stanisław Orzechowski, Komisja Spraw Społecznych, Rodziny i Osób  

z Niepełnosprawnościami pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej.  
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Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/49/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – Dziennym Domu „Senior+”  

w Ostródzie została podjęta. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ostródzie.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/50/2024 w sprawie zmiany w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ostródzie została podjęta. 

Ogłoszono 15 minut przerwy. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ostródy w obrębie osiedli: Drwęckiego i Mrongowiusza  

(przy ul. Świerkowej). 

Radna Anna Monist, będę głosować za podjęciem uchwały w tej sprawie. Radna odniosła się 

do zapisów w uchwale. Rada Miejska powinna złożyć odwołanie do Wojewody  

i uargumentować dlaczego Miasto Ostróda nie może być stroną w sprawie Zielonego Cypla. 

Radny Jarosław Borzuchowski, z wypowiedzi Radnej Monist wnioskuję, że uchwała ta nie jest 

poprawnie przygotowana.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, odniósł się do wypowiedzi Radnej Anny Monist. 

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, plan ten nie ma żadnych „kruczków” prawnych. 

Jasno wskazane jest co jest dopuszczalne. Plan sporządzany jest z myślą o powstaniu  
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Mecenas Cezary Romanowski, odniósł się do dyskusji w sprawie zielonego cypla. 

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał czego dotyczy rozstrzygnięcie Wojewody. 

Mecenas Cezary Romanowski, dotyczyło zależenia Urzędu na wszczęcie procedury 

odroczenia decyzji Starostwa Powiatowego w Ostródzie. Wnioskodawcy  przekroczyli termin. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/51/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ostródy w obrębie osiedli: Drwęckiego i Mrongowiusza  

(przy ul. Świerkowej) została podjęta. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostróda dla terenu przy ul. Tadeusza 

Kościuszki 22 i 22A.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/52/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostróda dla terenu przy ul. Tadeusza Kościuszki 

22 i 22A została podjęta. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w obrębie 10 m. Ostróda przy ul. Grunwaldzkiej, oznaczonej w ewidencji gruntów  

nr działki 196/31. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 
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Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/53/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w obrębie 10 m. Ostróda przy ul. Grunwaldzkiej, oznaczonej w ewidencji gruntów nr działki 

196/31 została podjęta. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w obrębie 7 m. Ostróda przy ul. Hanki Ordonówny. 

Radny Sebastian Radzimiński, odniósł się do sprzedaży działek i warunków zabudowy.  

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Nowicka, przepisy 

mówią o tym, że wysokość nie może przekraczać 12 metrów.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, sprzedaż działek może generować kontrowersje, są 

to działki bardzo atrakcyjne. Poprosił o zapewnienie od Burmistrza o rodzaju zabudowy. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odniósł się do wypowiedzi.  

Radna Anna Monist, Radni poprzedniej kadencji sprzeciwiali się sprzedaży działek.  

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał w jakim trybie będzie sprzedaż tych działek. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, w planie jasno jest wskazane co może tam 

powstać.  

Radny Ryszard Kowalski, złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym punkcie.  

Radny Stanisław Orzechowski, złożył wniosek formalny o zdjęcie uchwały z porządku obrad. 

Radny Dariusz Bujak, poparł pomysł sprzedaży działek. 

Radny Czesław Najmowicz, istnieje ryzyko, że ktoś wykupi wszystkie działki i postawi blok 

mieszkalny.  

Głosowanie nad wnioskiem Radnego Ryszarda Kowalskiego: 

- „Za”-  15 Radnych 

- „Przeciw” -  2 Radnych 
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- „Wstrzymało się” – 4 Radnych 

Obecnych na sali – 21 Radnych.  

Wniosek został przyjęty. 

Radna Anna Rutkiewicz, sprzeciwiła się, aby zdjąć ten punkt z porządku obrad.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Radnego Stanisława Orzechowskiego: 

- „Za”-  4 Radnych 

- „Przeciw” -  13 Radnych 

- „Wstrzymało się” – 4 Radnych 

Obecnych na sali – 21 Radnych.  

Wniosek został odrzucony. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 13 Radnych 

- „Przeciw” – 3 Radnych 

- „Wstrzymało się” – 5 Radnych 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr V/54/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w obrębie 7 m. Ostróda przy ul. Hanki Ordonówny została podjęta. 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów nr działki 70/31, położonej w obrębie 4 m. Ostróda  

przy ul. Gustawa Gizewiusza, na rzecz użytkownika wieczystego.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 
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Uchwała Nr V/55/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów nr działki 70/31, położonej w obrębie 4 m. Ostróda  

przy ul. Gustawa Gizewiusza, na rzecz użytkownika wieczystego została podjęta. 

 

Ad. 23 

Wolne wnioski i informacje. 

Radna Anna Monist, zapytała czy wystąpiono już o audyt sprawdzający poprzedniego Pana 

Burmistrza.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, audytu na tą chwilę nie zleciliśmy.  

Radny Jarosław Borzuchowski, zapytał o dyplomy uczelni Collegium Humanum, czy któryś  

z ostródzkich Prezesów bądź pracowników spółek taki dyplom posiada. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, udzielił odpowiedzi.   

Radny Kamil Krzyżanowski, odniósł się do pisma mieszkańców złożonego w 2023 r.  

w sprawie „Ogrodu Różanego”.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, chcemy, aby ten projekt skończyć i zająć się 

kolejnymi działaniami.  

Radny Ryszard Kowalski, dziękuję, że możemy na Komisjach normalnie pracować. 

Pracownicy są zawsze dostępni.  

Radny Wojciech Legucki, „Ogród Różany” to inwestycja o którą Radni również zabiegali. 

Realizacja kolejnej edycji budżetu obywatelskiego musi być przemyślana.  

Mieszkaniec Ostródy Krzysztof Jachowicz, wypowiedział się w kwestii ciągu pieszo – 

rowerowego.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, odniosła się do wypowiedzi, w tym miejscu 

przewidziany jest ciąg pieszo – rowerowy.   

Radny Leszek Potorski, odniósł się do powstania nowego cmentarza w Ostródzie.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, działania są intensywne, trwają badania 

geologiczne. 

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał o Festyn Rodzinny organizowany przez Radę Osiedla 

Centrum. Wg. Radnego nastąpiła agitacja wyborcza podczas Festynu. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, nie zauważyłem agitacji politycznej. 

Radny Wojciech Legucki, odniósł się do tej sytuacji. Ideą tego spotkania było zintegrowanie 

mieszkańców.  
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Radny Kamil Krzyżanowski, organizowałem tam stoisko, nie odczułem tam agitacji politycznej. 

Dyrekcja, ani nauczyciele w swoim prywatnym czasie nie agitowali za daną partią.  

Ideą spotkania była pomoc Marcelowi.  

Radny Ryszard Kowalski, odniósł się do wypowiedzi Radnego Stanisława Orzechowskiego.  

Radna Anna Monist, zaprosiła na uroczystość 20 - lecia Rady Osiedla Plebiscytowego. 

Jubileusz odbędzie się 22 września 2024 r.  

Radna Anna Rutkiewicz, odniosła się do analizy uchwały krajobrazowej.  

Ad. 24 

Interpelacje i zapytania. 

Brak złożonych interpelacji i zapytań. 

Ad. 25 

Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady V sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad V sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

 

 

 

Protokolant:                                                                                                          Zatwierdził:                                              

Damian Augustyniak                                                                                  Adrian Godlewski 

                                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                               w Ostródzie 


